
 

 

 

Bestyrelsesmøde UUC Maglemosen 

Torsdag den 7. marts 2024 
Kl. 17.00 - 19.30 

 
 
 

Tilstede: Christine, Jeppe, Nikolaj, Anne-Mette, 
Maria, Sisse, Andre, Johan         

 
Fraværende: Lena, Line, Lonnie, Tanja, Maya                    
 

Referent: Tine 
 

 
 
 

 

UNGDOMSUDDANNELSESCENTER 
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Magleparken 1 

2750 Ballerup 

Tlf: 44 77 61 01 

  

 

 

Dato: 7. marts 2024  

 

Tlf. dir.: 44 77 61 01 

E-mail: tisr@balk.dk 

Kontakt: Tine Sørensen 

EAN nr.: 5798001598712 

 
 

 

Referat: 
 
 
1. Godkendelse af referat fra sidst 
Godkendt 
 
 
2. Nyt fra elev- og borgerråd 
Nikolaj fortæller kort om hvad der rør sig i elev- og borgerrådet. Han deler 
et lille skriv rundt og gennemgår.     
 
 
3. Høringssvar 
Christine informerer om, at Maglemosen skal overflyttes fra Center for 
Voksne og Sundhed til Center for Social og Arbejdsmarked. Bestyrelsen har 
fået tilsendt høringsmateriale vedr. dette. Bestyrelsen laver et udkast til et 
høringssvar, som efterfølgende videresendes til formanden for bestyrelsen 
(Tanja), som skal udarbejde det endelige høringssvar. Deadline for hørings-
svaret er tirsdag den 12. marts.      
 

 

4. Tilsynsrapporterne 
Christine gennemgår rapporterne, som bestyrelsen har fået tilsendt inden 

mødet.  
Alt i alt nogle gode rapporter, som giver os noget at arbejde videre med.    
Vi ser en udfordring i § 104 tilbuddet, da grupperne gør tingene forskelligt. 

Maglemosen skal have fokus på dette, så der kommer en samlet/ensartet 
ramme. Der skal laves en Handleplan på forbedringspunkter, denne vil be-

styrelsen hører nærmere om.  
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Ift. de fysiske rammer; i STU rapport scorer vi 4 og § 104 rapport scorer vi 

kun 2. Trods de samme fysiske rammer scorer vi forskelligt. Dette kan skyl-
des, at der er kommet flere kørerstolsbrugere.     
 
 
5. Økonomi og lønforhandlinger 
Jeppe orienterer.  
Årsregnskabet for 2023 endte i et overskud på 600.000 kr. Bundlinjen for 
2024 er usikker ift. elevtallet, overenskomststigninger/løn. Der er brugt 1,4 
millioner på vikarudgifter i 2023. Dette skal vi have nedbragt. I 2024 er der 
sat 750.000 kr. af ift. vikardækning.   
Der er sat ekstra penge af til kantineudgifter og rengøring.  
 
Christine fortæller, at Maglemosen er ved at kigge ind i nye ideer ift. beta-
ling for mad og drikke i kantinen. I stedet for klippekortsystem, kigger vi på 
andre muligheder som f.eks. månedsafregning/fast beløb muligvis via Mo-
bile Pay. Sodavand/saft kan stå i en automat i stedet for køleskabet.       
 
Jeppe fortæller kort om lønforhandlingerne for de forskellige faggrupper.  
Pædagogerne er bundet op ift. forhåndsaftalen, Fys/ergo terapeuterne er 
højnet, da deres stillingsbetegnelser er blevet mere komplekse.   
 
 
6. Meddelelser 
 

a) Formanden: ingen meddelelser.       
 

b) Forældreorganisationer/kommunerepræsentanter: Johan fortæller, at 
der er ansat en ny centerchef for Social og Arbejdsmarked. Orienterer 
kort om status ift. svømmebassinet. Der arbejdes på mere bassintid 
om fredagen. Familieomklædning; fortsat i proces, der er ikke kom-
met endelig løsning.    

 
c) Medarbejdere: ingen meddelsler.    

 
d) Ledelsen: 

 
 
Kvalitetsaftalen 
Christine orienterer om kvalitetsaftalen, som bestyrelsen har fået tilsendt 
inden mødet.   
Aftalen er lavet med Ballerup Kommune og skal også laves med de reste-
rende kommuner som vi samarbejder med. Den er delt op i afsnit ift. un-
dervisningsministeriet materiale. Aftalen skal være i rød tråd med vores til-
synsrapporter og skal være klar til vores kommende STU elever starter i au-
gust 2024.    
Ift. fravær er vi underlagt samme fraværspolitik som på gymnasierne. Dette 
skal der kigges på og skrives ind.  
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Det skal tydeliggøres ift. målgruppen og det vi står for, som bl.a. kommuni-
kation, kompetencecenter, musik/band, fællesskaber, fys/ergo.  
Taksterne er beskrevet og dette skal være bindeled ift. den info man kan 
finde på vores hjemmeside. 
 
 
Præsentation af kerneopgaven 
Christine fortæller, at ledelsen nu har fået revideret teksten på kerneopga-
ven. Maglemosens værdier er Læring, Udvikling og Fællesskaber, hvilket 
også taler ind i vores kerneopgave som nu lyder:  
 
”UUC Maglemosens kerneopgave er at sikre læring, udvikling og fællesska-
ber for unge med handicap”. 
 
Der skal laves nye plakater som skal op og hænge i hele huset.  
 
 
Ferie og ferieplaner 2024/2025 
Ferieplanen for 2024/2025 er blevet gennemgået og godkendt.    

 
 

Tilkøb af feriepakke i § 104  
Vi er udfordret i vores § 104 tilbud ift. ferierne. Ledelsen har derfor beslut-
tet, at det nu skal være muligt for kommunerne at tilkøbe feriepakke.    
Der skal muligvis også justeres på feriepakkerne på STU, så det er en sam-
let feriepakke kommunerne tilkøber.    
      

 

7. Eventuelt 
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